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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért nem jár a gyógynövénytermesztőknek a nemzeti kiegészítő támogatás?" címmel
a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Gráf József földművelésügyi
és vidékfejlesztési miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A gyógynövények fogyasztása hasznos és egészséges. A gyógynövénytermesztésre igény van,
ám ennek fontosságát a szaktárca csak szavak szintjén ismeri el. A fejlesztésre önerőből már
nincs pénz, a kormány pedig nem segít . Inkább engedi, hogy minőségileg gyengébb, külföldi
gyógynövények árasszák el hazánkat (de így van ez minden egyéb termékkel, áruval is) .
Külföldön nagyobb a támogatás, annak csupán egyharmadát kapják a hazai termelők. Miért
nem jár a gyógynövénytermesztőknek a nemzeti kiegészítő támogatás? Miért nem kaptak
fagy- és belvízkárokra támogatást?

Budapest, 2006. szeptember 4 .
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